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Christianshavns Lokaludvalg 

Møde i Stormflodsgruppen 22.2.2024 
LJ / 12. marts 2024 

Godkendt 18.3.2024 

 

Referat af møde i Storm-gruppen 22.2.2024 
 

Deltagere: Lise Lansner, Kirsten Andersen, Peter Bogason, Lars Josephsen 

Afbud: Jane Lytthans, Claus Møller Bendixen, Preben Møller Whitt, Erik Rasmussen, Jens Eskildsen, Jørgen 

Bjødstrup, 

Referent: Lars 

Mødet var indkaldt med følgende dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Udkast til referat af møde den 24. januar 2024  

3. Forundersøgelse af en stormflodsplan for København  

4. Bydelsplanarbejdet: Møde 18.4.2024 i repræsentantskabet 

5. IDA-mødet om Klimasikring den 26. februar  

6. Meddelelser  

7. Næste møde: Mandag den 18. marts 2024, kl. 17.00 – 19.00, Beboerhuset 

8. Evt. 

 

Ad 1 

Dagsorden blev godkendt, idet dog det blev tilføjet et nyt  

Pkt. 1A: Status for indsamling af data, jf. referat af STORM-møde 24.1.2024 (pkt. 5). 

 

Ad 1A 

Arbejdsfordelig mellem de tilstedeværende mhp at søge præcise adresser og navne på folk på stedet 

(’kontaktpersoner’, mv); (numrene referer til kortet): 

 

Jørgen: 16, 23, 27, 28 (CA’s udsatte steder)  

Peter:  20, 21, 35, 50 og 51 (de to sidste steder/numre udpeget af Peter selv)  

Kirsten: 11, 15, 26  

Lars: 18, 19, 22, 33 

Jane: 10 og 25  

 

Aktuel status 

Peter havde opgivet Holmen (20) og Nyholm (35). Bekræftede oversvømmelse ved Halv Tolv’s skur 

(15) og ved Kanonbådsskurene. Har tilføjet (50) og (51). Kirsten går videre med sine punkter. Jane 

og Lars har intet nyt at berette. Jørgen: Ingen tilbagemelding  

 

Ad 2 

Referatudkastet af møde den 24.1.2024 blev godkendt 

 

Ad 3 

Lars orienterede om forundersøgelsens forhistorie og om projektets aktuelle relevans. 
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Ad 4 

Udkastet blev drøftet. Oplægget som sådan blev aflyst.  Der var tilslutning til at meddele CLU, at 

gruppen vil bidrage med to stormflodsaspekter for Christianshavn: * Det skal påpeges, at 

stormflodssikring i Nord (dokport i havneløbet ml. Nordhavn og Lynetteholm) bør etableres 

samtidigt med, at Lynetteholm-perimeteren står klar (2032?). * Behovet for ’klapventiler’ i 

bolværket forskellige steder (vandets tilbageløb ved oversvømmelser). 

 

Ad 5 

Lars orienterede om mødets indhold. 

 

Ad 6 

Intet 

 

Ad 7 

Lise ønsker at stå som c.c. indtil videre.  

 

Ad 8 

Intet 

 


